
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen

Protokoll 5/12 
 
 
Møte: Ungdomsråd  
Møtested: Veitvet nærmiljøsenter  

Møtetid: Mandag 5. november 2012 kl. 16.00 – 18.30   
Sekretariat: May Britt Grunnaleite 47611620  
 
 
Møteleder: Runa Jakobine Næristorp (UR)  
Tilstede: Ida Urke Møllerstad (UR) 

Mathilde Olsen (UR) 
Aida Matre (UR) 
Burhan Ahmed (UR) 

 

Forfall: Agnes Hagen Frogner (UR)  
Som vara møtte: Victoria Granly (UR)   
Møtesekretær: May Britt Grunnaleite  
 
Åpen halvtime 
Ingen møtte  
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskart godkjent  
 
Informasjon 
 
Gjennomgang av Bu protokoll av 11.10.12 
Ungdomsrådet diskuterte Vollebekkveien 1, rådet er bekymret for tungtrafikken i området 
med tanke på barnehage og skole planene.  
 
Ungdomskonferansen 10.oktober 
24 ungdommer deltok. Gjennomgang av resultatet – og kort drøfting av konferansene. UR 
ønsker å ha en/to årlige samlingen av denne størrelsen. Hvilke saker UR velger å ta med i 
arbeidet for 2013 avgjøres ved neste møte. Aida Matre tar ansvar for å lage rapport fra 
konferansen.   
 
Barne- og ungdomskonferansen 22-23 oktober 2012 i Tromsø 
Runa, Ida og Burhan informerte om årets Barne- og ungdomskonferanse. Vi fikk mye ros av 
rådhuset og BLD (Barne-, likestilling og inkluderingsdepartementet), de opplever Bjerke 
Ungdomsråd som pådrivere og svært aktive. Det anbefales å spre informasjon om UNG.NO 
samt se på hvordan UR kan engasjere barn og unge lokalt.  
 
Bjerke on the rock 2012 – evaluering 



Informasjon om rapporten tilsendt rådhuset og Groruddalssatsingen. Evaluering utsatt til møte 
i desember.  
 
Plan og byggesaker 

• Vollebekkområdet ble diskutert – se over  
• Kuben videregående ble diskutert – hva skjer med T-banen og området rundt 

Økern/Risløkka når 1800 elever kommer daglig?  
 
SUR og BURO informasjon  
SUR inviterer alle lokale UR til curlig turnering i januar.  
 
Informasjon om godtgjørelse  
UR ble gjort oppmerksom på de nye satsene.  
 
Eventuelt 

• Valg til våren; hvordan velges inn til rådet på best mulig vis? 4 av medlemmene er fylt 
18 år og må gå av i 2013. Valgprosessen drøftes under januar møte.  

• Informasjon om Ungdommens storting 2013  
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Sak 10 /12 Godkjenning protokoll UR 21.5.12 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokollen fra UR 21.05.12 godkjennes. 
 
Vedtak 
Ungdomsråd protokoll fra 21.5.12 godkjennes  
 

Sak 11 /12 Møteplan for utvalg, råd og komiteer 2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Møteplanen for 2013 godkjennes. 
 
Vedtak 
Ungdomsrådet godkjenner møteplan for 2013  
 

Sak 12 /12 Informasjonsplan for Bydel Bjerke 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i råd og utvalg: 
Bydelsdirektørens forslag til informasjonsplan for Bydel Bjerke for perioden 2013 – 2016 
anbefales vedtatt. 
 
Forslag fremmet i møte 



Ungdomsrådet ønsker at bydelen søker alternative kanaler for å nå ut med informasjon til barn 
og unge. Forslag fra ungdomsrådet er å ta i bruk sosialemedier som for eksempel FaceBook 
eller vurdere en bydels app. Videre ønsker ungdomsrådet at det vurderes å ha egen 
informasjonsside fra bydelen på ”Fronter”, da den når direkte til alle ungdommer samt deres 
foreldre. Ungdomsrådet mener at barn og ungdom ikke besøker bydelens hjemmeside, men de 
bruker skolen sin tilnærmet daglig.  
 
Vedtak  
Ungdomsrådet ønsker at bydelen søker alternative kanaler for å nå ut med informasjon til 
barn og unge. Forslag fra ungdomsrådet er å ta i bruk sosialemedier som for eksempel 
FaceBook eller vurdere en bydels app. Videre ønsker ungdomsrådet at det vurderes å ha 
egen informasjonsside fra bydelen på ”Fronter”, da den når direkte til alle ungdommer 
samt deres foreldre. Ungdomsrådet mener at barn og ungdom ikke besøker bydelens 
hjemmeside, men de bruker skolen sin tilnærmet daglig.  
 

Sak 13 /12 Strategisk plan Bydel Bjerke 2013-2016 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Strategisk plan for 2013-2016 vedtas. 
 
Forslag fremmet i møte 
Ungdomsrådet tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak, men med ønske om at det i 
fremtidige planer tydeliggjøres hvordan målene skal oppnås. Ungdomsrådet savner konkrete 
tiltak basert på målene i planen.  
 
Vedtak 
Ungdomsrådet tiltrer bydelsdirektørens forslag til vedtak, men med ønske om at det i 
fremtidige planer tydeliggjøres hvordan målene skal oppnås. Ungdomsrådet savner 
konkrete tiltak basert på målene i planen.  
 

Sak 14 /12 Møtestedet på Veitvet - Fremdrift og mulig realisering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Bjerke oversender Konseptvalgsutredning for ”Møtestedet på Veitvet” til 
Byrådsavdeling for eldre og sosiale tjenester og ber om oppdrag til å gå videre med 
forprosjekt.   
 
Forslag fremmet i møte 
Ungdomsrådet støtter planen om ”Møtestedet på Veitvet” og mener at delbydelen Veitvet vil 
være tjent med kultur og nærmiljøsenter.  
 
Vedtak 
Ungdomsrådet støtter planen om ”Møtestedet på Veitvet” og mener at delbydelen Veitvet vil 
være tjent med kultur og nærmiljøsenter.  
 
 
Bydel Bjerke 6.11.2012 
 
Agnes Hagen Frogner       May Britt Grunnaleite  
leder         sekretær   


